
P r o t o k ó ł  Nr 6/07 
Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego  

Rady Gminy Miastkowo 
z dnia 26 czerwca 2007 roku. 

 
Posiedzenie komisji odbyło się dnia 26 czerwca 2007 roku w lokalu Urzędu Gminy – 

pokój nr 9 w godzinach 1000 – 14.30. Komisję prowadził Przewodniczący Komisji - 
Radosław Szczubełek, protokołował inspektor – Barbara Kalinowska. 
W posiedzeniu udział wzięło 5 członków komisji oraz Wójt Gminy – Lidia Małgorzata 
Grzejka. 
 
Członkowie  obecni  na posiedzeniu: 
 
1. Radosław Szczubełek 
2. Danuta Małgorzata Zajączkowska  
3. Stanisław Długozima 
4. Jarosław Kadłubowski 
5. Przemysław Rogula  
- lista obecności w załączeniu. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
1. Lidia Małgorzata Grzejka - Wójt Gminy 
2. Rupacz Henryk - Przewodniczący Rady  
 
Porządek dzienny posiedzenia: 
 
1.    Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku dziennego. 
2.    Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
3.    Ocena stanu budowy stołówki. 
4.    Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 
a)    zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Gminy Miastkowo, 
b) porozumienia z Miastem Łomża dotyczącym stworzenia wspólnego systemu  
       gospodarki odpadami komunalnymi, w tym budowy Zakładu Przetwarzania  
       i Unieszkodliwiania Odpadów, 
c)  przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną na lata  
      2007 – 2012, 
d)   ustalenia zasad zwrotu wydatków na usługi opiekuńcze, pomoc rzeczową, zasiłki na 
      ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe podlegające  
       zwrotowi, świadczone przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Miastkowie, 
e) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi  
      opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych 
      usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, świadczonych przez  
      Ośrodek Pomocy Społecznej osobom samotnym i w rodzinie oraz szczegółowych  
      warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 
      pobierania. 
5.   Zapytania i wolne wnioski. 
 
PRZEBIEG   POSIEDZENIA: 
 
Ad.1. Przewodniczący Komisji - dokonał otwarcia posiedzenia witając wszystkich 
zebranych. Następnie stwierdził prawomocność posiedzenia i zapoznał z porządkiem 
dziennym, który w głosowaniu jawnym komisja jednogłośnie przyjęła do realizacji (za – 5, 
przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie było). 
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Ad.2. Przewodniczący zapoznał wszystkich z protokołem z poprzedniego posiedzenia. 
Do przedstawionego protokołu nie wnoszono żadnych uwag. W związku z powyższym 
przyjęcie protokołu poddano pod głosowanie jawne - za- 5, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było. Przewodniczący stwierdził, że protokół został 
przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad.3. Komisja dokonała oceny stanu budowy stołówki przy Szkole Podstawowej  
w Miastkowie. Dokonano oględzin obiektu. Na podstawie wyjaśnień i udostępnionej 
dokumentacji ustalono, że: 
- pozwolenie na budowę zostało wydane w dniu 18 września 2006 r. 
- przetarg na budowę stołówki wygrała firma Przedsiębiorstwo Wielobranżowe ,,Marek”- 
   Marek Jedrzejczyk Ostrołęka ul. Targowa 37 a. 
- umowa na wykonanie robót z wykonawcą została zawarta w dniu 27 września 2006 r. 
- budowa trwała od dnia 2 października 2006 r. do 4 czerwca 2007 r. 
 Wykonawca wywiązał się w terminie z umowy zawartej w dniu 27 września 2006 r. 
Wartość robót budowlanych wyniosła 243.981,30 zł. 
 Komisja nie ma żadnych uwag, co do jakości i poziomu wykonanych prac 
budowlanych i wykończeniowych. Jedynym wyjątkiem jest wielkość pomieszczenia 
przeznaczonego do spożywania posiłków. Według komisji stołówka( część jadalna) jest zbyt 
mała. 
 
Ad.4. Przewodniczący poinformował, że należy rozpatrzyć i zaopiniować projekty uchwał  
w sprawach: 
 
a) zwrotu kosztów podróży służbowych radnych Gminy Miastkowo. Komisja 
przeanalizowała przedmiotowy projekt uchwały i nie wnosiła żadnych zastrzeżeń. Komisja 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały (za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się 
od głosu nie było), 
 
b) porozumienia z Miastem Łomża dotyczącym stworzenia wspólnego systemu  
gospodarki odpadami komunalnymi, w tym budowy Zakładu Przetwarzania  
i Unieszkodliwiania Odpadów. Pani Wójt przedstawiła podpisane porozumienie wyjaśniając, 
że wymaga ono akceptacji Rady Gminy, dlatego też przygotowano projekt uchwały.  
Do przedstawionego projektu komisja nie zgłaszała żadnych uwag. Komisja jednogłośnie - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt (za - 5, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było), 
 
c) przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem i Rodziną  
na lata 2007 – 2012. Przewodniczący wyjaśnił, że program został opracowany przez 
Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej. Ma on na celu poprawę sytuacji bytowej rodzin 
dotkniętych patologią.  

Komisja przeanalizowała projekt i nie wnosiła żadnych uwag. Projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie (za- 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu  
nie było). 
 
d) ustalenia zasad zwrotu wydatków na usługi opiekuńcze, pomoc rzeczową, zasiłki na 
ekonomiczne usamodzielnienie, zasiłki okresowe i zasiłki celowe podlegające zwrotowi, 
świadczone przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Miastkowie. 
 Komisja nie wnosiła uwag do przedmiotowego projektu. Projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie (za – 5, przeciwnych nie było, wstrzymujących się od głosu nie 
było). 
 
e) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze  
i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 
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dla osób z zaburzeniami psychicznymi, świadczonych przez Ośrodek Pomocy Społecznej 
osobom samotnym i w rodzinie oraz szczegółowych warunków częściowego lub 
całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Projekt uchwały Komisja zaopiniowała pozytywnie (za- 5, przeciwnych nie było, 
wstrzymujących się od głosu nie było). 
 
Ad.5. W punkcie zapytania i wolne wnioski rozpatrywano sprawy: 
 
a) Wójt Gminy – Lidia Grzejka poprosiła Komisję o rozważenie sprawy dotyczącej 
świetlicy szkolnej wyjaśniając, że jest to sprawa bardzo ważna. Chodzi szczególnie  
o przeniesienie świetlicy szkolnej z lokalu przy ul. Łomżyńskiej 33 do Szkoły Podstawowej 
w Miastkowie, natomiast przedszkole należałoby przenieść do budynku po byłej 
Agronomówce. Zgodnie z zaleceniami świetlica powinna być jak najbliżej szkoły - 
 chodzi o bezpieczeństwo dzieci podczas ich przeprowadzania na zajęcia szkolne  
i z powrotem. 
 Komisja wraz z Przewodniczącym Rady dokonała oględzin budynku, do którego 
proponuje się przenieść przedszkole i stwierdziła, że jest to najlepsze rozwiązanie. 
W związku z powyższym komisja będzie proponowała na Sesji Rady Gminy ażeby świetlica 
została przeniesiona do obiektu Szkoły Podstawowej w Miastkowie, natomiast przedszkole 
należy przenieść do budynku po byłej Agronomówce. Za takim rozwiązaniem głosowało 
jednogłośnie 5 członków komisji.  
 
b) Radna D. Zajączkowska zgłosiła prośbę o usunięcie drzewa ( topola) w miejscowości 
Miastkowo. Drzewo graniczy z posesją p. Zdunćzyk na ul. Łomżyńskiej ( obok Ośrodka 
Zdrowia). 
 Inspektor M. Komorowska wyjaśniła, że sprawa ta była już kilkakrotnie zgłaszana 
 do Zarządu Dróg Krajowych, ponieważ drzewo rośnie w pasie drogowym. Komisja 
zobowiązała inspektora do ponownego zajęcia się sprawą. 
 
c) Następnie Pani Zajączkowska zgłosiła sprawę zlikwidowania wysypiska między 
miejscowościami Tarnowo a Kraska.  

Pani Wójt wyjaśniła, że cały czas teren, o którym mowa jest porządkowany.  
 
 
 
 W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji i wyczerpaniem porządku dziennego 
Przewodniczący zamknął posiedzenie komisji. 
 
  
 
 
Protokołowała: 
                                                                                                   Przewodniczący Komisji 
Barbara Kalinowska 
                                                                                                      Radosław Szczubełek 
 
 
 
 


